
Utvärdering ST-akademins utbildningsdag den 26 maj 2023 med 

tema Prevention 

 
Betyg anges som medelvärde av samtliga 15 inlämnade utvärderingar. Någon deltagare har 

avstått från att betygssätta enstaka frågor. 

Samtliga kommentarer är direkt avskrivna utan redigering (mer än något stavfel). 

 

 

Titel: Principer för prevention av hjärt-kärlsjukdomar (CVD) 

 Medel 
Ämne/framförande 

 
4.0 

 

 

Titel: Prevention av CVD – en allmänläkares perspektiv 

 Medel 
Ämne/framförande 

 
4.1 

 

 

Titel: Prevention av CVD – en kardiologs perspektiv 

 Medel 
Ämne/framförande 

 
3.9 

 

 

Titel: Prevention av CVD – en lipidologs perspektiv 

 Medel 
Ämne/framförande 

 
4.5 

 

 

Titel: Prevention av CVD – Gruppdiskussion av patientfall 

 Medel 
Ämne/framförande 
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Titel: Prevention av CVD – Fallgenomgång i storgrupp  

 Medel 
Ämneframförande 

 
4.5 

 

 

Vilket är ditt helhetsintryck av utbildningsdagen? 

Medel 

 

4.3 

 



Har dagarna motsvarat dina förväntningar? 

 Betyg 1 Betyg 2 Betyg 3 Betyg 4 Betyg 5  

Lärde mig 

mindre än 

väntat 

  2 st 6 st 7 st Lärde mig 

mer än 

förväntat 

 

 

Vad var bäst med utbildningsdagarna? 

Lipiddiskussionen 

Att träffas. Noggrann genomgång av vanlig behandling hos patienter och befolkningen. 

Genomgång av extremt viktigt ämne. Bra falldiskussioner. 

Lipidrubbningar. Bra med olika perspektiv. 

Information om APO a och APO b. 

Fallbeskrivning och diskussion. Bra tips ang. handläggning. 

Mkt bra att få olika perspektiv från olika specialister. Lärorikt med fallgenomgång och 

diskussion. 

Falldiskussioner. 

Detta var väldigt lärorikt. Pålästa föreläsare. Bra bredd. Givande diskussioner. 

Väldigt bra föreläsningar och diskussioner. 

Lipidutbildningen behövde mer tid. 

 

Vad kan vi förbättra till nästa gång? 
Fler fall. 

Lite mer genomgång av guidelines. 

Bättre lunch. Annan prevention Hur får vi patienterna att röra på sig? Vad säger 

socialmedicinare. 

Mer om biverkningar – hur vi ska hantera dessa. 

Tidspress. Saker och ting går väldigt fort. Föreläsningsdelen kunde förlängts. 

Lite mer kring blodtryck. 

Hade gärna haft den på flera dagar. 

Lipidutbildningen behövde mer tid. 

 

Ytterligare kommentarer: 

Ämne för nästa träff: Pacemaker, Perkutana klaffingrepp, Synkope. 

Hade gärna velat höra om klaffvitier nästa gång. 

 

Fortsätt på inslagen bana! 

Kul och lärorik dag! 

Som alltid trevligt! 

 

 

 


